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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Telefon/fax : 0335/819630 

comunarebricea@yahoo.com 
   

 

Nr. 8754 din 27.11.2015 
 

 

PROCES – VERBAL  
 

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 27 noiembrie 2015, ora 1200 
 

 

SECRETARUL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 12 consilieri 

(Lipseste domnul Tulbure Constantin, consilier local) si 2 delegati satesti, din 13 si, respectiv, 2 

care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită.  

- Participă la lucrările şedinţei domnul Radu Valerică, primarul comunei Rebricea şi 

domnul Mihailă Neculai, viceprimarul comunei Rebricea, judeţul Vaslui. 

- Mai participa: 

 Domnul Luchian Laurentiu Nicolae, consilier primar. 

 Doamna Baciu Violeta – Elena, consilier (contabil) in cadrul aparatului de specialitate 

al primarului comunei Rebricea; 

 Doamna Diaconu Maricica, referent (taxe si impozite) in cadrul aparatului de 

specialitate al primarului comunei Rebricea; 

 Ciubotaru Andrian, sef S.V.S.U. Rebricea. 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care, ulterior, îl va supune aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, ZAHARIA PETREA. 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 638 din 27.11.2015 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 27 

noiembrie 2015, ora 1200, cu următoarea ordine de zi: 

1. Proiect de hotarare privind stabilirea impozitelor și taxelor locale, precum și a 

taxelor speciale, pe anul 2016. 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici la obiectivul 

de investitii, „Modernizare, reabilitare si construire corp nou in cadrul scolii gimnaziale din 

localitatea Draxeni, comunaRebricea, judetul Vaslui.” 

3. Proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici la obiectivul 

de investitii, „Amenajare podete in comuna Rebricea, judetul Vaslui.” 

 4. Proiect de hotarare privind aprobarea rectificării a VI-a a bugetului local al comunei 

Rebricea, pe anul 2015. 

 5. Proiect de hotarare privind alegerea preşedintelui de şedinţă, pentru perioada 

decembrie 2015 -februarie 2016. 

  6. Interpelari si raspunsuri. 

 

 Dacă mai sunt şi alte propuneri ? 
 

Supun la vot ordinea de zi:  
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    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 

 

In unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobata. 

 

1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind stabilirea 

impozitelor și taxelor locale, precum și a taxelor speciale, pe anul 2016. 

- Dau cuvântul doamnei referent, Diaconu Maricica, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind stabilirea impozitelor și taxelor 

locale, precum și a taxelor speciale, pe anul 2016. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind stabilirea impozitelor și 

taxelor locale, precum și a taxelor speciale, pe anul 2016. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Nicu Doru, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind stabilirea 

impozitelor și taxelor locale, precum și a taxelor speciale, pe anul 2016. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret 

si sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

stabilirea impozitelor și taxelor locale, precum și a taxelor speciale, pe anul 2016. 

   

 DISCUTII: 
 

 Domnul consilier, Nantu Costel intreaba unde sunt banii stransi pentru paza in comuna? 

 Domnul primar spune ca, momentan, nu are o situatie exacta, insa cu banii incasati cu acest 

titlu, nu s-a reusit decat achizitionarea sistemului video deja existent, adica cel din satele Draxeni si 

Rebricea, cu mentiunea ca vom tine cont pentru viitor, si de cumpararea de astfel de sisteme si 

pentru celelalte sate componente, macar in punctele cheie. 

 Domnul consilier, Luchian Laurentiu spune ca aceste sisteme functioneaza doar racordate la 

internet si degeaba le achizitionam, caci nu avem internet in aceste sate, insa o data cu proiectul 

inititat de Telekom, vom beneficia de internet si apoi le vom achizitiona, caci, momentan, ar costa 

mult mai mult racordarea la internet decat cumpararea sistemului video in sine, lucru pe care 

Telekomul il face gratuit. 

 Domnul viceprimar spune ca din colectarea taxei psi,s- a stabilit in aceasta iarna sa faca cate 

un pichet pentru fiecare sat. 

 Domnul consilier, Vatavu Titi spune ca s-a mai facut acest lucru si astfel de pichete formate 

din galeti, lopeti, lazi cu nisip sunt la scoli. 

 Domnul consilier, Nantu Costel spune ca pichetele pot fi puse si la biserica, nu trebuie sa 

stea la scoli, fiindca in caz de nevoie, nu avem acces in scoala. 

 Domnul consilier, Scantee Fanica precizeaza ca pot fi puse si la el in curte, in interior, 

aceste pichete, de unde pot fi luate usor in caz de nevoie si trebuie achizitionate si extinctoare.  

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

stabilirea impozitelor și taxelor locale, precum și a taxelor speciale, pe anul 2016. 

 
  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
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    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitatea voturilor celor prezenti (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc 

consiliul local; lipseste domnul consilier Tulbure Constantin), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 2. Trecem la cel de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici la obiectivul de investitii, „Modernizare, reabilitare si 

construire corp nou in cadrul scolii gimnaziale din localitatea Draxeni, comunaRebricea, 

judetul Vaslui.” 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Luchian Laurentiu, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind  aprobarea indicatorilor tehnico-

economici la obiectivul de investitii, „Modernizare, reabilitare si construire corp nou in 

cadrul scolii gimnaziale din localitatea Draxeni, comunaRebricea, judetul Vaslui.” 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor 

tehnico-economici la obiectivul de investitii, „Modernizare, reabilitare si construire corp nou 

in cadrul scolii gimnaziale din localitatea Draxeni, comunaRebricea, judetul Vaslui.” 

  

 DISCUTII: 

  

 Domnul primar explica faptul ca la acest proiect se are in vedere reabilitarea termica la 

cladirea veche si acoperirea terenului de sport printr-o structura, motiv pentru care s-a si 

intarziat cu finalizarea indicatorilor la aceasta investitie, caci necesita timp mai mult, fiindca 

sunt mai multe calcule de facut. 

 Domnul Asandei Sorinel spune ca in Gradinita de la Tufesti ploua. 

 Domnul viceprimar spune ca domnul Titi Vatavu a facut un referat in acest sens, pentru 

achizitionarea de silicon. 
 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici la obiectivul de investitii, „Modernizare, 

reabilitare si construire corp nou in cadrul scolii gimnaziale din localitatea Draxeni, 

comunaRebricea, judetul Vaslui.” 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitatea voturilor celor prezenti (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc 

consiliul local; lipseste domnul consilier Tulbure Constantin), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

3. Trecem la al treilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici la obiectivul de investitii, „Amenajare podete in comuna 

Rebricea, judetul Vaslui.” 
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- Dau cuvântul domnului consilier, Luchian Laurentiu, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici la obiectivul de investitii, „Amenajare podete in comuna Rebricea, judetul Vaslui.” 

- Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor 

tehnico-economici la obiectivul de investitii, „Amenajare podete in comuna Rebricea, judetul 

Vaslui.” 

  

 DISCUTII: 

  

 Domnul consilier, Morariu Ionel intreaba pentru ce perioada este acest Program, in care 

se incadreaza prezentul proiect de hotarare? 

 Domnul primar raspunde ca este pentru o perioada de 3 ani, 2015-2018. 

 Domnul consilier, Zaharia Petrea intreaba de ce nu s-a prins in deviz un podet si la 

Sasova, la curba cu intersectia, la Enachioaie. 

 Domnul primar spune ca este o scapare si putem renunta la alte doua zone din alte 

localitati si trecem doua zone din Sasova. 

 Domnul delegat sasesc, Spuza Vasile spune ca si la Scoala Bolati trebuie facut un pod. 

  
 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind  

aprobarea indicatorilor tehnico-economici la obiectivul de investitii, „Amenajare podete in 

comuna Rebricea, judetul Vaslui.” 

 
  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitatea voturilor celor prezenti (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc 

consiliul local; lipseste domnul consilier Tulbure Constantin), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

  Ia cuvantul domnul CIOBANU VICTOR, expert in masuri topografice, care intocmeste 

PUG-UL comunei Rebricea si care vrea sa se consulte cu fiecare consilier in parte, pentru a 

stabili limita intravilanului pentru satele componente. De asemenea, mai precizeaza ca este 

necesar sa se consulte si cetatenii care au terenuri la aceste limite, lucru pe care il incredinteaza 

domnilor consilieri din fiecare sat, pentru a se organiza sedinte in acest scop. 

 Mai mentioneaza ca s-au efectuat masuratori in toate satele, s-a mers la arhitect si s-au 

facut demersuri la 48 de institutii inainte de definitivarea masuratorilor, motiv pentru care 

doreste aceasta discutie cu domnii consilieri, intrucat acest PUZ este valabil 10 ani si daca se 

mareste zona intravilanului, cei cu pamantul in extravilan, vor plati la taxe si impozite teren 

intravilan. 

 
 4. Trecem la cel de-al patrulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea rectificării a VI-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2015. 

 - Dau cuvântul doamnei consilier, Baciu Violeta - Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării a VI-a a 

bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2015.  
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 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării a 

VI-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2015. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, Nicu Doru, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea 

rectificării a VI-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2015. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret 

si sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea rectificării a VI-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2015. 
 

 DISCUTII: 

  
 Doamna contabil spune ca trebuie sa facem economie la iluminat si trebuie pusi bani la 

camerele de supraveghere. 

 Domnul viceprimar spune ca trebuie sa cumparam senzori. 

 Domnul consilier, Nantu Costel spune ca in cartierul dumnealui trebuie pusa piatra si ar 

trebui stabilita suma de 20.000 lei pentru piatra. 

 Domnul consilier, Luchian Laurentiu spune ca nu se poate stabili aceasta suma, intrucat se 

depaseste pragul pentru incredintare directa, avand in vedere contractele deja incheiate existente in 

anul 2015, si trebuie sa facem procedura de licitatie, ceea ce necesita mai mult timp si nu ne 

incadram pana la sfarsitul anului. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind  

aprobarea rectificării a VI-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2015. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

In unanimitatea voturilor celor prezenti (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc 

consiliul local; lipseste domnul consilier Tulbure Constantin), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

  

5. Interpelari si raspunsuri. 

 

 5.1. Domnul primar prezinta cererile domnilor Agachi Maricica si Bolohan Vasile, prin care 

se solicita atribuirea de teren intravilan, in folosinta gratuita. 

  

 DISCUTII: 

 

 Doamna secretar spune ca aceste terenuri se aproba de consiliul local, in urma depunerii 

unui dosar care este verificat de o comisie intocmita in acest sens, in urma inventarierii si includerii 

in domeniul privat a acestor suprafete de teren intravilan si a elaborarii unui regulament, in acest 

sens, deci pana nu se indelpinesc aceste conditii, nu se mai acorda niciun teren in folosinta gratuita. 

  

 Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  

 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
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    -  Cine se abţine ? 

 

In unanimitatea voturilor celor prezenti (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc 

consiliul local; lipseste domnul consilier Tulbure Constantin), se aprobă. 

 

Domnul primar, Radu Valerică convoacă în şedinţă ordinară Consiliul local al 

comunei Rebricea, pentru data de 14 decembrie 2015, ora 1300, ce va avea loc la sediul 

administrativ al Primăriei comunei Rebricea, cu următoarea ordine de zi:  

   1. Proiect de hotarare privind aprobarea Planului de ocupare al funcţiilor publice, din 

aparatul de specialitate al primarului comunei Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 2016. 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea prelungirii termenului de valabilitate a 

Planului Urbanistic General al comunei Rebricea si a Regulamentului Local de Urbanism 

aferent acestuia. 

 3. Proiect de hotarare privind aprobarea rectificării a VII-a a bugetului local al 

comunei Rebricea, pe anul 2015. 

  4. Interpelari si raspunsuri. 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,               SECRETAR,  

                 

              Consilier, Zaharia Petrea                                              Sârcu Geanina – Elena  


